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PROTOKÓŁ  Nr 73.2013 

z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 

z dnia 7 października 2013r. 

 
Obecni: 

 
1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji 

2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego 

3. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji  

4. Danuta Opłotna          - Członek Komisji 

5. Świeżak Aleksandra  -  Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

 

1. Stanisława Goceł – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Sprawy różne – pisma korespondencyjne. 

2. Informacja odnośnie działalności GKRPA w Tłuszczu. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1.  

 

Pisma korespondencyjne: 

1. Wniosek wystosowany przez Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Chrzęsnem do Rady Miejskiej w Tłuszczu, złożone na dziennik 

korespondencyjny Urzędu Miejskiego dnia 30.09.2013r., nr 14738 (data 

wpływu do ORA 03.10.2013r., nr 169) w sprawie zabezpieczenia w 

budżecie Gminy Tłuszcz w roku 2014 kwoty czterdziestu tysięcy złotych 

z przeznaczeniem na dotacją dla OSP Chrzęsne na modernizację 

istniejącej strażnicy i rozbudowę poddasza – załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 
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2. Pismo wystosowane przez Z-cę kierownika Wydziału UGK Panią Beatę 

Górecką o znakach UGK.0012.04.2013 z dnia 1 października 2013r. 

informujące radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu o złożeniu przez 

właściciela firmy „PIOTROSTAL” wniosku o wydanie decyzji o 

środowiskowych uwarunkowaniach zgodny na realizację przedsięwzięcia 

polegającego na „rozbudowie istniejącego punktu skupu metali o punkt 

zbierania i demontażu pojazdów wycofanych z eksploatacji oraz punkt 

odbioru zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego na działce o 

numerze ewidencyjnym 373/2 w Tłuszczu. – załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma i uważa, że należy wziąć pod uwagę 

zdanie mieszkańców zamieszkujących niedalekie otoczenie, czyli należy 

przeprowadzić konsultacje społeczne oraz sprawdzić przeznaczenie terenu na 

którym jest prowadzona obecnie działalność zgodnie z Planem Przestrzennego 

Zagospodarowania dla miasta Tłuszcz. 

3. Oświadczenie mieszkańca wystosowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu 

złożone do Urzędu Miejskiego w dniu 26.09.2013r., nr 14553 (data 

wpływu do ORA 01.10.2013r., nr 167) odnośnie przyjęcia nieodpłatnie 

ziemi zmieszanej z gruzem – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług zapoznała się z treścią pisma i przyjęła do 

wiadomości. 

4. Pismo wystosowane przez mieszkańców budynku zlokalizowanego przy 

ulicy Bocznej w Tłuszczu, złożone do Urzędu Miejskiego w Tłuszczu w 

dniu 25.09.2013r., nr 14536 (data wpływu do ORA 27.09.2013r, nr 159) 

skierowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu i Burmistrza Tłuszcza o jak 

najszybsze  zainteresowanie się obecną sytuacją lokatorów budynku – 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Komisja zapoznała się z treścią pisma i stwierdziła, iż jest to budynek prywatny. 

5. Pismo z dnia 26 września 2013r. o znakach UGK.6625.2.2013.MW 

złożone do Biura Obsługi Rady w dniu 30.09.2013r. nr 161 wystosowane 

do Przewodniczącego Rady w Tłuszczu odnośnie prośby o zajęcie 

stanowiska w sprawie nadania nazwy ulicy drodze gminnej nr 430902W – 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. W inicjatywą nadania ulicy Aleja 

Anny Walentynowicz na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową w 

miejscowości Kury nr 4330W do mostu w drodze gminnej nr 430902W w 

miejscowości Rudniki wystąpił Społeczny Komitet Budowy Drogi Kury – 

Rudniki. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma Komisja stwierdziła, że należy 

przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami  miejscowości Kury 

i Rudniki w tej sprawie. 
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6. Pismo L. dz. 1637/2013 z dnia 1 października 2013r. wystosowane do 

Burmistrza Tłuszcza, Przewodniczącego Rady oraz radnych przez 

dyrektora ZGKiM Pana Mariusza Dembińskiego (data wpływu do ORA 

01.10.2013r.,  nr 168) odnośnie prośby o zaniechanie realizacji inwestycji 

pod nazwą „Budowa sieci uzdatniania wody w m. Łysobyki” na rzecz 

realizacji modernizacji stacji uzdatniania wody w Tłuszczu przy ul. 

Wiejskiej – załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma radni podjęli dyskusje odnośnie 

poruszonego tematu przez dyrektora Dembińskiego podczas których 

wyrażali swoje sugestie.  

7. Odpowiedź na wniosek Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług z dnia 9 

września 2013r. PLF.3021.24.2013.EP z dnia 30.09.2013r. ( data wpływu 

do ORA 01.10.2013r., nr 163) w sprawie wprowadzenia zmian w planie 

budżetu Gminy Tłuszcz na 2013 rok – załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług zapoznała się z treścią pisma. 

8. Odpowiedź na wniosek nr 13904 złożony przez Komisję w dniu 9 

września 2013r. ID.0003.55.2013  z dnia 30.09.2013r. (data wpływu do 

ORA 01.10.2013r., 165) – załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma. 

 

Wnioski Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług do Burmistrza Tłuszcza: 

1. Załatanie dziur na ul. Starowiejskiej w Postoliskach, 

2. Ponowienie wniosku o poprawę chodnika przy wjeździe na parking przy 

kościele w Jasienicy, 

3. Ponowienie wniosku o wycięcie krzaków przy ul. Platynowej w 

Chrzęsnem, 

4. Ponowienie wniosku o wycięcie krzaków przy drodze Grabów – Jaźwie i 

przy drodze Ołdaki – Zapole, 

5.  Poprawa przejezdności drogi gminnej w m. Moczydło oraz pogłębienie 

rowu. 

Załączniki do niniejszego protokołu są do wglądu w pokoju nr 38 Urzędu 

Miejskiego w Tłuszczu.  

 

Ad 2.  

Zaproszona na posiedzenie Pani Stanisława Goceł został poproszona o 

przedstawienie informacji na temat wykonania budżetu w 2013 roku oraz 
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planowanego budżetu na 2014 rok Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz odnośnie organizacji możliwości wsparcia dla 

dzieci i żon z rodzin w których jest problem alkoholowy. 

Pani Goceł poinformowała, że kobiety z rodzin z problemem alkoholowym mają 

możliwość skorzystania z porad psychologa, który prowadzi zajęcia 

terapeutyczne w budynku w którym mieści się NZOZ Bios. Natomiast jeśli 

chodzi o dzieci, to na chwile obecną mają zapewnioną pomoc w szkołach 

poprzez organizację wyjazdów wakacyjnych, zimowisk.  Pani Goceł uważa, że, 

aby pomóc w zdecydowany sposób dzieciom GKRPA powinna w ramach 

dotacji przekazać środki finansowe do Punktu Pomocy Dzieciom i Rodzinie. 

Również można byłoby zatrudnić psychologa, który miałby dyżury w 

świetlicach socjoterapeutycznych w Jasienicy, Dzięciołach i m. Rysie. 

Rozważono możliwość prowadzenia zajęć w szkole w Stryjkach w ramach 

świetlicy socjoterapeutycznej. 

Radny Wójcik Henryk zasugerowała, aby Pani Goceł jako Przewodnicząca 

GKRPA nawiązała kontakt z księdzem proboszczem z parafii z Postolisk, który 

jest otwarty na współpracę w kwestiach organizacyjnych zajęć dodatkowych i 

pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży. Warto byłoby przeznaczyć środki 

finansowe na działalność świetlicy przykościelnej z budżetu Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pan Wójcik poinformował również 

Panią Goceł o poruszanym na poprzednich posiedzeniach komisji temacie walki 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Radny zwrócił uwagę na fakt, iż w miejscach 

w których sprzedawany jest alkohol nie ma informacji o możliwości podjęcia 

leczenia lub uzyskania wsparcia specjalistów dla kupujących i ich rodzin. Takie 

ulotki, plakaty, broszurki informacyjne powinny zostać przygotowane i dostępne 

dla każdego.  

Podczas posiedzenia komisji podjęto dyskusje odnośnie możliwości zgłoszenia 

osoby z problemem alkoholowym na terapię, rozmawiano o możliwości 

podjęcia leczenia nie tylko przez chorych, ale również dla członków rodzin, o 

działalności i prowadzonej profilaktyce GKRPA itd. 

Pani Goceł Stanisława poinformowała radnych, iż w przyszłorocznych planach 

jest zamiar organizacji szkolenia dla właścicieli sklepów i punktów, którzy 

otrzymują pozwolenia na sprzedaż wyrobów alkoholowych  tzw. koncesje. 

Radny Dariusz Kur zasugerował, aby po przeprowadzonym szkoleniu w 

pierwszym kwartale przyszłego roku zostały przeprowadzone kontrole w 

sklepach, czy przepisy są przestrzegane. Przewodniczący komisji poprosił Panią 

Goceł, aby przybliżyła informacje odnośnie budżetu Komisji, głównie 

wykorzystania środków finansowych w tym roku. 

Pani Goceł poinformowała, że środki finansowe spływają na koniec roku, jest 

również składanych bardzo wiele wniosków o wsparcie, a posiedzenie członków 

GKRPA jest w pierwszej połowie grudnia i od tego roku prawdopodobnie 
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będzie tak, że spotkania w ostatnim miesiącu roku będą dwa, aby 

rozdysponować całe dostępne środki finansowe. Dzięki temu uniknie się 

sytuacji z poprzedniego roku, że została jakaś pula pieniędzy niewykorzystana.  

 

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 16.10.2013r., godz. 13.00 

– posiedzenie wyjazdowe. 

Na tym protokół zakończono. 

      

       Przewodniczący Komisji  

     Dariusz Kur  

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

Data utworzenia dokumentu: 29.10.2013r. 

  

  

 

    

 
 


